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Datum: 15-5 -2017 

Tijd: 19:30 – 21:30 

Locatie: Raadzaal 

Voorzitter: Mw. Reijnders   

Toelichting: Kort verslag met de genomen besluiten  

Aanwezige leden B. Hermans (RO), M. Bultman (RO), N. Alofs (CDA), P. Houben (SV),Y. 

Parren (SV), H. Metsemakers (SV), D. Peet (D66), J. Engelen (LS)   

Vervanging G. Eijsink (CDA)  wordt vervangen door M. Schreurs, R. Beurskens 

(VVD) wordt vervangen door A. Thomassen en H. Glessner (PL) 

vervangt de heer van der Stappen op ad hoc basis 

Portefeuillehouders S. Backus en R. Verheul  

Overige 

aanwezigheid 

raadsleden op 

publieke tribune 

H. Sleven, A. van Vlodrop, L. Linssen, M. Wagemans, L. Schouten,  

R. Flinsenberg en A. Kierkels  

Ambtelijke 

ondersteuning 

  

Erik Janssen, Paul Joppen en Chantal Timmermans 

Derden Geen 

Insprekers 1. F. Criens 

2. B. v.d. Griendt 

3. A. Vriese 

4. K. Mulder 

5. Mw. Verkerk 

6. Mw. Hikspoors 

Publieke tribune 31 Personen 

 

 

Punt Omschrijving 

    

1  Opening  

  De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur en maakt melding van de 

afwezigheid en de vervanging zoals hierboven aangegeven 

2  Vaststellen agenda  

  De agenda wordt cf. vastgesteld.  

De fracties SV, CDA, D66 en VVD zijn vóór agendering agendapunt 6c 

Wielerbaan. De overige fractie willen eerst meer duidelijkheid. 

3  Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering  

  Het verslag van 3 april 2017 wordt cf. vastgesteld 

4  Spreekrecht niet-commissieleden  

 Er zijn 6 insprekers ten aanzien van punt 6c over de vestiging van een 

Wielerbaan in Haelen. De teksten van hun inbreng zijn bij het verslag 

gevoegd. Zij spreken in net voorafgaande aan de bespreking van het 
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betreffende agendapunt. 

5 Presentatie en thema's 

Er zijn geen presentaties deze vergadering 

 6 Raadsvoorstellen  

6.a Raadsconsultatie regiovisie bijzondere doelgroepen 2017 – 2020   

 De visie bijzondere doelgroepen wordt besproken teneinde in de 

raadsvergadering een zienswijze van de raad op te kunnen geven op de 

visie. De visie zal gevolgd worden door een uitwerkingsprogramma later dit 

jaar, met een bijbehorend plan van aanpak. Ook zal dan meer duidelijkheid 

zijn over aantallen, mede uit het verleden, om af te kunnen zetten tegen het 

nieuw te voeren beleid. De portefeuillehouder bestrijdt de opmerking dat er 

geen doelgroepen zijn benoemd in de visie, al lezende kom je die wel tegen, 

maar er is geen opsomming van doelgroepen. 

De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de raad van 30 mei 

2017.  

6.b Visie bibliotheekwerk 

 De commissie is blij met het voorliggend voorstel. Er is een fixe bezuiniging 

gerealiseerd, met grotendeels behoud van de voorzieningen. Ook op de 

professionals is bezuinigd, hoewel dit soms ten koste gaat van de 

activiteiten, die niet direct met uitleen van boeken te maken hebben. Het 

voorstel wordt rijp voor bespreking geacht in de raad van 30 mei 2017. 

6.c Wielerbaan Haelen 

 Er zijn 6 insprekers ten aanzien van dit onderwerp. De bijdragen zijn voor 

zover aan de griffie aangereikt bijgevoegd bij de stukken en bij het verslag 

van deze vergadering. De commissie heeft in meerderheid moeite met de 

volgorde van de besluitvorming. Een en ander is echter het gevolg van de 

uitspraak van de raad in november 2016, waarbij het college de opdracht 

heeft gekregen om onderzoek te doen naar de locatie Houtrustlaan als 

locatie voor de wielerbaan. De nu gevraagde gelden zijn nodig voor bepaalde 

onderzoeken. Daarnaast blijft de locatie knellen. De afstand van 50 meter 

tot aan de bebouwing van de huizen wordt maar net gehaald, maar wordt 

niet gehaald ten aanzien van het landgoed Leudal. Een van de onderzoeken 

die als eerste gedaan zal worden is een onderzoek naar planschade. Als het 

risico hierop te groot is, dan zal dit ook gevolgen kunnen hebben voor de 

doorgang van de plannen. Ook zal onderzoek verricht worden naar de 

toenam van de verkeersdrukte op de Roggelseweg. Wel is de commissie van 

mening dat het een goed initiatief betreft. Er zij naar de mening van een 

meerderheid echter op dit moment te veel vraagtekens om het voorstel al te 

bespreken in de raad.  De stemverhouding is als volgt. Vóór bespreking zijn 

de fracties Ronduit Open, CDA en D66. Tegen zijn de fracties Samen Verder,  

Leudal Sociaal, VVD en Progressief Leudal. Omdat het hier een gewogen 

stemming betreft, betekent dit dat 13 van de 25 zetels het voorstel niet 

bespreekrijp achten voor bespreking in de raad van 30 mei 2017. Het 

presidium wordt dan ook overeenkomstig geadviseerd. 



 

 

 

Blad 3 

 

7  Vanuit de raad ingekomen stukken  

 Er zijn geen vanuit de raad ingekomen stukken voor deze vergadering  

8  Aan de commissie gerichte stukken  

Er zijn geen aan de commissie gerichte stukken voor deze vergadering 

8.a Brief werkgroep woon- en leefomgeving Haelen over toetsing visie sociaal 

domein 

 Er is bij de totstandkoming van de visie sociaal domein met veel mensen en 

instanties gesproken, ook met de dorpsraden. Op dit moment is men druk 

doende met een uitvoeringsdocument. Dit komt binnen niet al te lange tijd 

naar de commissie/raad. Er zal ook nog gesproken gaan worden met de 

dorpsraden. Voor wat betreft de keukentafelgesprekken wordt opgemerkt 

dat er geen gegevens verstrekt zullen worden, omdat die buiten de scope 

van de notitie liggen.  

8.b. Brief Ronduit Open over carnavalsverenigingen 

 Er volgt een korte inventarisatie onder de commissieleden, om de mening 

van de commissie te peilen over dit onderwerp. De indieners kunnen aan de 

hand van de reacties bepalen of er een vervolgactie ondernomen gaat 

worden. De commissieleden zien in meerderheid geen taak voor de 

gemeente weggelegd, en willen het initiatief voor het vinden van een ruimte 

bij de verenigingen laten. Daarnaast ziet men niets in een locatie centraal in 

de gemeente.  

9  Stand van zaken  

9.a  Decentralisatie sociaal domein  

 Geen meldingen 

9.b  Projectenlijst en langetermijnkalender  

 De langetermijnkalender wordt voor kennisgeving aangenomen 

. 9.c  Openstaande actiepunten  

  Er zijn geen openstaande actiepunten. 

In de actiepuntenlijst wordt opgenomen een verzoek om na de 

zomervakantie een bezoek aan het Samen Zorgen Huis in Baexem te 

organiseren.   

9.d  Jongeren  

  Er zijn geen aanvullende zaken te melden 

10  Ter afsluiting  

10.a  Mededelingen  

De door Progressief Leudal ingediende vragen (raadsvraag 2017 – 99 over de 

regiovisie bijzondere doelgroepen zijn niet duidelijk voor de wethouder. 

Deze zullen 1 op 1 worden toegelicht door mw. Glessner, waarna 

beantwoording kan volgen.  

10.b  Rondvraag  

  De Widdonckschool is inmiddels verbouwd en geopend. Er zal wel nog een 

verzoek voor een gemeentelijke bijdrage komen. Dit verzoek is nog niet 

gedaan. 

10.c  Sluiting  
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  De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging voor de geleverde 

inbreng om 21:40 uur. De volgende vergadering van de commissie Sociaal is 

op maandag 19 juni 2017. 
   

 

 


